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pt er jeg ved at bevise at bane dk ledelses metoder er det mest jernbane fjænske  der har været i 
længe. 
 
de omgås sandheden så letsindig at det kan blive kriminel 
 
det bane dk har glemt , er at jeg har været en del af den store inderkreds . 
 
egentlig har jeg holdt undervisningspligten for bane dk i hus. overfor trafikstyrelsen 
 
hvis nu Folketinget medlemmer følger med i det der sker i Vojens. senest 7/12-18 
 
så vil i se at der er 2 der betaler gildet. 
Haderslev og jeg 
det er ikke umuligt at der er andre former for sandhed , men se næste mail. 
 
jeg finder mig ikke i mere . 
og min politiske holdning er irrelevant 
 
men ingen driver gæk med 110 kg sønderjyde 
 
Dette må gerne formidles, jeg har bare ikke tid til udtrykke mig tydeligere hvis skal køre 2300 tons 
store godstog i Vojens, i øvrigt på mit spor som bane dk ville have mig jaget fra 
 
hvis trafik udvalget og måske ministeren  kan jeg nok være behjælpelig med yderligere oplysninger 
 
Med venlig hilsen 
 
 
Erik Jessen 
Railservice 
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